



Referat fra Vårmøte Langrenn

Skien 13 Mai 2017

Kommentarer og bemerkninger utover PP presentasjonen:

Terminlisten:

- Det var kommet innspill rundt at det er/ og har vært for mange KM, dette mener ikke forsamlingen er «skadelig» men at vi forsøker å legge KM slik at vi får en stor interesse for dette og at det for eksempel ikke krasjer med NM.
- LK bemerker dog at det er utrolig vanskelig å finne gode helger for arrangement, både pga «trang liste» og at nesten alle vil arrangere fra midten av Jan og frem til uke 8.
- Mange kommenterte at det er fint at både Nordea TV cup og KM er slått sammen.

Opplegg nasjonale renn:

- Veldig bra tilbakemeldinger på vår(LK) sin håndtering men krise at vi havner i klemma som vi gjorde på NM Harstad, mye skryt av Simen for godt utført arbeidet der oppe(og på øvrige NC Jr renn)
- Veldig god erfaring med uttaket til stafettene, særlig øp på NM Jr, ta dette med seg videre.
- Smøring: fungerte veldig bra, litt «klage» på at man muligens burde ha folk ute og teste nye varianter under for eksempel NM Jr, der værforholdene skiftet kjapt. Det er nesten bare Telemark klubbene som benytter seg av kretstilbudet. Vi har siste årene hatt fantastisk frivillig hjelp av Ivar Kjennerud og Bernt Bonden, begge disse er nå ute av teamet og det ble oppfordret til at vi finner nye frivillige.

Rulleskirenn:

- Det er kommet inn færre søknader på rulleskirenn i år enn tidligere, fristen går ut 15 mai.

Samlinger sommer og høsten:

- Vi sliter med kommunikasjonen med Jotunheimen Fjellstue, LK er usikre på om vi våger å gå videre med ett såpass stort arrangement, i hvert fall for 2017



Kretslag TVSK:

- Følgende personer skal jobbe aktivt med å få dette på plass før slutten av mai:
 - o Per Kristian Hegg
 - o Simen Furnes
 - o Olav Risholt
 - o Anne Cecilie Gleditsch
 - o Erik Christoffersen
 - o Sven Håkon Kulbeck

I første omgang skal dette Teamet organiseres ved hjelp av TVSK og vi trenger å få på plass flg:

- Økonomi og budsjett (Plan for dette må foreligge innen utgangen av Mai)
- Løpere hvilke? (Plan for dette må foreligge innen utgangen av Mai)
- Samlinger (Plan for dette må foreligge innen utgangen av Mai)
- Trener(e)?
- Smøring og plan for Sr sesongen
 - o Henger eller smøretelt
 - o Hvem har smøre ansvar? (jobbe sammen med Team Telemark)
- Profil og profilering
- Avtaler med leverandører (klær og smøring)
- Booking av overnatting for neste sesong

Eventuelt:

- TNV (Team Nordre Vestfold) har spilt inn ett skriv rundt
 - o - Kuldegrenser (unødig at NC JR følger Fis reglement??)
 - o - Stakefrie soner (vi avventer FIS sine kommentarer for 16/17)

Referent

Erik Christoffersen

Skien 13 mai 17